
Vedrørende bussforbindelse Straumsåsen 

 

Madelen Eide tok igjen kontakt med Vestbo/Strømme Gård etter årsmøtet, og fikk da 4 

kontaktpersoner i områdets velforeninger/sameier.  

 

Strømme Gård har forespurt Skyss om bussforbindelse siden det var et krav i reguleringsplanen og 

veisystemet er bygget deretter. Strømme Gård fikk til svar fra Skyss at opprettelse av nye 

ruter/forbindelser er saker som samferdselsutvalget i fylket tar seg av. Skyss sa videre til Strømme 

Gård at det er normalt at sameier/velforeninger ol gjør henvendelser basert på et behov f eks 

skolebuss – avhengig av antall elever og hvor disse går på skole så gjør nok Utvalget sine vurderinger. 

Det er derfor lite formålstjenlig at en utbygger kom med generelle forespørsler uten nærmer 

dokumentasjon av etterspurt behov. 

Vi fikk derfor kontaktpersoner i omkringliggende sameier, slik at vi da har mulighet til å gå sammen 

om å sende en henvendelse til Skyss.  

 

Styreleder i Sameie Knappentoppen 1 har også sendt forespørsel til skyss på vegne av alle sameierne 

og beboere i nærheten og fikk til svar 24.09.2019 at områder og tidspunkter med flest reiser blir 

prioritert. Tilbakemeldinger tas med når Skyss evaluerer rutetilbudet en gang i året.  

 

Hittil har Straumesvingen Vel mottatt henvendelse fra tre husstander vedrørende ønske om buss. 

Dersom flere har et behov for bussforbindelse fra Straumsåsen kan disse sendes til 

madelen.eide@gmail.com. Gjerne skriv hvor mange dere er i husstanden, og hvor/når dere vil 

benytte dere av dette busstilbudet.  


